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سپاهان ۲ - مس صفر
دیدار دو تیم س�پاهان و مس رفس�نجان با برتری دو بر صفر شاگردان نویدکیا به 

پایان رسید.
دیدار دو تیم سپاهان و مس رفس��نجان در قالب هفت��ه اول لیگ برتر از ساعت ۱۸:۰۰ در 
ورزش��گاه نقش جهان برگزار ش��د که این دیدار در نهایت با برتری دو بر صفر سپاهانی ها به 

پایان رسید.
پی��ش از آغاز ب��ازی داود رفعتی، نماین��ده فدراسیون در دیدار سپاهان و مس رفس��نجان 
به دلیل ورود دیرهنگام تیم مس رفس��نجان به زمین و ش��روع مراسم آغازین، اجازه حضور 

بازیکنان مس رفسنجان در این مراسم را نداد.
ش��اگردان محم��د ربیعی در دقیق��ه ۷ دروازه سپاهانی ها را باز کردند ام��ا داور بازی اعلام 

آفساید کرد.
محمد انصاری در دقیقه ۴۰ به دلیل مصدومیت از زمین بازی خارج شد.

در وقت ه��ای تلف ش��ده نیمه اول پ��اس بلند جلال الدین علی محم��دی در عمق به امید 
نورافکن رسید و ضربه نورافکن با برخورد به مدافع مس وارد دروازه تیم میهمان شد.

در دقیقه ۵۶ سانتر دانیال اسماعیلی فر و قیچی برگردان سروش رفیعی وارد دروازه مس شد 
تا شاگردان نویدکیا اختلاف را به عدد دو برسانند.

سید مهدی حس��ینی هافبک مس��ی ها در وقت های تلف ش��ده نیمه دوم یک پنالتی را از 
دست داد.

این دیدار در نهایت با برتری دو بر صفر شاگردان نویدکیا به پایان رسید تا سپاهانی ها اولین 
قدم را محکم بردارند.

دیدار اعضای هیات رییسه فدراسیون کاراته با وزیر 
ورزش و جوانان

اعضای هیات رییس�ه فدراس�یون کاراته و مربیان تیم ملی مردان و زنان ایران با 
وزیر ورزش و جوانان دیدار کردند.

جلسه اعضای هیات رییسه فدراسیون کاراته و مربیان تیم ملی مردان و زنان ایران با دکتر 
حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان در ساختمان وزارت ورزش و جوانان برگزار شد.

در این جلسه که به منظور بررسی آخرین شرایط رشته ورزشی کاراته در بازی های آسیایی 
۲۰۲۲ برگزار شد، سید حسن طباطبایی، رییس فدراسیون کاراته گزارشی از آخرین وضعیت 

این رشته ورزشی را خدمت وزیر ورزش ارایه کرد.
کاراته همواره یکی از رش��ته های مدال آور و موفق ایران در بازی های آسیایی بوده تا جایی 
که در آخرین دوره بازی های آسیایی سال ۲۰۱۸ به میزبانی جاکاراتا، کاراته ایران موفق شد 

در دو بخش آقایان و بانوان ۲ طلا، ۳ نقره و ۳ برنز کسب کند.
سجاد گنج زاده و بهمن عسگری طلایی های کاراته ایران در جاکاراتا بودند. در این مسابقات 
امیرمه��دی زاده، رزیتا علیپور و طراوت خاکس��ار به مدال نقره رسیدند و ذبیح الله پورش��یب، 

حمیده عباسعلی و پگاه زنگنه مدال برنز به دست آوردند.

آمادگی آموزش و پرورش برای استخدام مدال 
آوران مسابقات جهانی کُشتی نروژ

سرپرس�ت وزارت آم�وزش و پ�رورش  گف�ت: ب�ر اس�اس توصی�ه رهب�ر معظم 
انقلاب)مدظله العالی( و همچنین طبق تفاهم نامه بین آموزش و پرورش و فدراسیون 
کش�تی، آمادگی خود را برای اس�تخدام مدال آوران مس�ابقات جهانی کشتی نروژ 

اعلام می کنیم.
علیرضا کاظمی؛ در جلسه ای که با حضور »علیرضا دبیر« رئیس فدراسیون کشتی، برگزار 
ش��د، از آمادگی وزارت آموزش و پرورش، برای استخدام مدال آوران مسابقات جهانی کشتی 
نروژ بر اساس توصیه رهبر معظم انقلاب و  همچنین بند ۳  تفاهم نامه بین آموزش و پرورش 
و فدراسیون کشتی خبر داد و اظهار کرد: باید قدردان تلاش های صادقانه فدراسیون کشتی 
باش��یم و همگی ب��ه آن افتخار کنیم زیرا با وجود ش��رایط کرونایی و اعم��ال محدودیت ها، 

نوجوانان ما، بی نظیرترین و پرافتخارترین دوران کشتی را رقم زدند.
وی افزود: نیت خالص و تلاش های مضاعف فدراسیون کشتی موجب کسب نتایج درخشان 

و  موفقیت های کم نظیر کشتی گیران در مسابقات جهانی اسلو شد.
کاظمی با تحس��ین نگرش علیرضا دبیر، مبنی بر»عبور هر گونه موفقیت در ورزش کشتی 
از مس��یرآموزش و پرورش« تصریح کرد: با تمام توان هرگونه همکاری را با فدراسیون کشتی 
خواهیم داش��ت زیرا ورزش کشتی، برخاسته از تمدن کهن ایرانی است و ریشه در فرهنگ و 

تاریخ ما دارد.
سرپرست وزارت آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: ما در حوزه تربیت بدنی سرمایه گذاری 
هایی کرده ایم و در این راستا سالن های ورزشی، تجهیزات ورزشی و سایر امکانات را جهت 

استفاده دانش آموزان، در اختیار مدارس قرار داده ایم.
وی افزود: از هرگونه حمایت و پشتیبانی از ورزش کشتی دریغ نمی کنیم و امروز در راستای 
توصی��ه های مؤکد رهبرمعظم انقلاب در دیدار با مدال آوران کشتی، مبنی بر استخدام افراد 
مذک��ور و در چارچ��وب تفاهم نامه فدراسیون کشتی، زمینه استخدام مدال آوران مس��ابقات 

جهانی کشتی را فراهم کردیم و با اشتیاق این قهرمانان را می پذیریم.
کاظم��ی خاطرنشان کرد: فضای تعلیم و تربیت بهترین مکان برای تربیت قهرمانان نس��ل 

آینده است؛ بنابراین با افتخار در خدمت کشتی گیران هستیم.

 انتخاب ۲ نماینده کاراته ایران در رقابت های
 آسیایی و جهانی

علی اصغر آس�یابری نماینده وزن منفی ۷۵ برای مسابقات جهانی امارات، و پوریا 
اقدسی نماینده وزن منفی ۵۵ برای مسابقات آسیایی قزاقستان انتخاب شدند.

مس��ابقات انتخابی درون اردویی تیم ملی کاراته آقای��ان در اوزان منفی ۷۵ کیلوگرم برای 
مس��ابقات جهانی امارات و منفی ۵۵ کیلوگرم برای مسابقات آسیایی قزاقستان با حضور دبیر 
فدراس��یون و اعضای کادر فنی برگزار ش��د و در نهایت نفرات ملی پوش برای این مس��ابقات 

مشخص شدند.
در وزن منفی ۵۵ کیلوگرم، پوریا اقدس��ی، جواد رنجبر و بهنام دهقان زاده با یک دیگر به 
رقابت پرداختند که در نهایت پوریا اقدس��ی موفق شد در این وزن عضو تیم ملی جهت اعزام 

به مسابقات آسیایی قزاقستان شود.
در وزن منفی ۷۵ کیلوگرم، علی اصغر آسیابری و الیاس محمد زاده به رقابت پرداختند که 
در نهایت علی اصغر آس��یابری موفق ش��د در این وزن عضو تیم ملی جهت اعزام به مسابقات 

جهانی امارات شود.
مرحل��ه نهایی انتخابی دیگر اوزان تیم ملی آقایان جهت اعزام به مس��ابقات جهانی، ۸ آبان 

ماه برگزار می شود.
مسابقات جهانی کاراته در سال ۲۰۲۱ طی روز های ۲۵ الی ۳۰ آبان به میزبانی دبی امارات، 
و مس��ابقات آس��یایی نیز طی روز های ۲۸ آذر الی یک دی ماه به میزبانی آلماتی قزاقس��تان 

برگزار می شود.

مهدوی کیا: 

نمی خواهم تیم ها و مربیان لیگ برتری متضرر شوند
سرمربی تیم امید ایران گفت: من با همه مربیان تعامل و همکاری دارم و با آنها در 

تماس بودم و دوست ندارم که آنها و تیم هایشان متضرر شوند.
»مهدی مهدوی کیا« روز)سه شنبه( در حاشیه دیدار پیکان و نفت مسجد سلیمان در هفته 
نخس��ت لیگ برتر فوتبال اظهار داش��ت: س��ه بازیکن از پیکان و یک بازیکن از نفت مس��جد 
س��لیمان در فهرس��ت ما حضور داشتند و برای همین در ورزشگاه حاضر شدم تا عملکرد آنها 

را از نزدیک تماشا کنم.
س��رمربی تیم فوتبال امید ایران افزود: باید اردوها و بازی های بیش��تری داشته باشیم تا به 

شرایط آرمانی برسیم؛ برنامه ریزی را طوری انجام می دهیم که به هدف خودمان برسیم.
مهدوی کیا ادامه داد: هفته اول لیگ برتر بود و بازی جذابی را ش��اهد نبودیم، به طور حتم 

در هفته های آینده تیم ها عملکرد بهتری خواهند داشت.
وی گفت: ما بازیکنان و اس��تعدادهای خیلی خوبی داریم و باید برای آنها ش��رایط و بس��تر 
لازم را فراهم کنیم تا بهره لازم را ببریم. ستاره اسبق تیم ملی ایران تاکید کرد: سازمان لیگ 
با این هدف که برای تمرینات تیم امید و تیم هایی که بازیکن دارند مش��کلی به وجود نیاید، 
برنامه ریزی خواهد کرد. عصر روز )سه ش��نبه( در هفته نخس��ت از بیست و یکمین دوره لیگ 
برتر فوتبال باشگاه های ایران، پیکان در ورزشگاه شهدای قدس میزبان نفت مسجدسلیمان بود 

که این دیدار با تساوی صفر بر صفر به اتمام رسید.

ریی�س کمیته مل�ی المپیک گف�ت: المپیک 
توکیو پایان دنیا نیس�ت و نباید به واس�طه آن 

از برخی فدراسیون ها انتقام بگیریم.
رضا صالحی امیری در برنامه کمیته در بازی های 
پی��ش رو بیان کرد: چند رویداد در یک سال آتی در 
پیش داریم. اول المپیک زمستانی است که سرپرست 
آن نظری��ان، ریی��س فدراسیون اسک��ی است. چند 
جلس��ه برگزار کردیم و چارچوب اعزام ورزش��کاران 
اعلام ش��د. کاروان محدود است چون تعداد سهمیه 
ایران محدود است. احتمالا چند وایلد کارت خواهیم 
داش��ت. در اسفند بازی های داخ��ل سالن آسیا در 
تایلند است و پنج جلسه کادر سرپرستی برگزار شد. 
سهمیه  ه��ر فدراسیون مشخص ش��ده است. پیش 
بین��ی می کنیم با اعزام ک��اروان کیفی نتیجه خوبی 
در ب��ازی ها بگیریم و ارزیابی ما کس��ب نتیجه بهتر 
نسبت به دوره های قبل است. شرط اعزام ما کاروان 
کیفی و کسب احتمال کسب مدال بالای ۸۰ درصد 
است. نتایج جلس��ات باید مجددا ارزیابی شود. اعلام 
قطعی رش��ته ه��ا و تعداد اعضای ک��اروان در آینده 
نزدیک اعلام می ش��ود. الان مرحله اول بررسی های 
کارش��ناسی داخل کمیته انجام شد. ارزیابی مرحله 
دوم در آب��ان است و ورزش��کاران و کادر فنی اعلام 

می شود.
او ادام��ه داد: روی��داد سوم بازی ه��ای کشورهای 
اسلام��ی است که برای ما اهمی��ت زیادی دارد. یک 
ماه بع��د از آن بازی های آسیای��ی است. بازی های 
آسیایی اهمیت بالایی ب��رای ما دارد و انتظار نتیجه 
بهتر نس��بت به ب��ازی های آسیای��ی جاکارتا داریم. 
اکث��ر فدراسیون ه��ا اردوهایشان را آغ��از کرده اند. 
همه فدراسیون ها بعد از المپیک توکیو اردوهایشان 
را آغ��از کرده ان��د. ارزیابی ما ای��ن است که کشتی، 
تکوان��دو، قایقران��ی و کارات��ه نتایج خوب��ی بگیرند. 
کشت��ی در داخل سالن، کشوره��ای اسلامی و بازی 

های آسیایی خواهد درخشید
و روی��داد آخر بازی ه��ای آسیایی جوانان در آبان 
اس��ت و تم��ام نیروهای خود را بس��یج ک��رده ایم. 
سرپرس��ت ه��ا در آینده نزدیک معرفی می ش��وند و 

هماهنگی را وزارت ورزش انجام داده است.
صالحی امیری در مورد راضی نبودن ورزش��کاران 
از عملکرد چهار سال گذشته کمیسیون ورزشکاران 
گفت:  کمیس��یون ورزشکاران از کمیسیون های ۱۸ 
گانه کمیته ملی المپیک است. همه کمیسیون های 
ما  فعال هس��تند. به طور طبیعی کمیسیون ها فراز 
و فرود دارند. کمیس��یون ورزشکاران در اولویت های 
کمیته ملی المپیک اس��ت. باید از زحمات سوریان، 
ساع��ی و میراسماعیلی تشکر کن��م. بعد از انتخابات 
سعی می کنیم تحرک بیشتری در کمیسیون وجود 
داشته باشد و از طرفی باید به کمیسیون ورزشکاران 

بیشتر توجه کنیم.  
او در مورد حضور در انتخابات و آغاز فرایند ثبت نام 
کاندیداه��ا تاکید کرد: هنوز به جمع بندی و تصمیم 
برای حضور در انتخابات کمیته ملی المپیک نرسیده 
ام و هر زم��ان تصمیم بگیرم به اصحاب رسانه اعلام 
می کن��م. دلایل حضور یا عدم حض��ور را اعلام می 
کنم. چه من باش��م چه نباش��م کمیته ملی المپیک 
مس��یر خود را می رود و قائ��م به فرد نخواهد بود. از 

دی ماه برنامه برای برگزاری انتخابات آغاز می شود و 
نیمه اول بهمن انتخابات برگزار می شود.  

صالح��ی امی��ری در م��ورد انتقاداتی ک��ه به متن 
اساسنامه فدراسیون ها وارد می شود هم گفت: متن  
اساسنام��ه  را دی��دم. قانون مص��وب مجلس و لازم 
الاجراست و با روح منشور المپیک در تضاد نیس��ت. 
باید تلاش کنیم با درک ش��رایط، منشور المپیک و 
قوانین داخلی، وفاق و همراهی داشته باشیم. شخصا 

مشکلی برای اجرای اساسنامه نمی بینم.
او در مورد حمایت از فدراسیون هایی که در بازی 
های آسیایی قب��ل نتیجه خوب گرفتند، تاکید کرد: 
م��ا همه فدراسیون ها را به هیات اجرایی دعوت می 
کنیم و بر اساس ارزیابی هیات اجرایی مورد حمایت 
مادی و معنوی قرار می گیرند. ما برای المپیک ۱۱۲ 
میلیارد برای رش��ته های المپیک��ی هزینه کردیم و 
باورمان این اس��ت که نتایج حاصله قابل دفاع است. 
در آغاز کس��ب سهمیه المپیک درگیر کرونا شدیم. 

سپس تغییرات اقتصادی بود.
صالح��ی امی��ری ادام��ه داد: تزلزل میزب��ان برای 

برگ��زاری المپی��ک از دیگر مشکلات بود و ش��رایط 
نامطمئن ب��ود.  از طرفی حوادث��ی پیش آمد که ما 
را از چند طلای واقعی دور کرد مثلا سهراب مرادی 
ش��انس طلای قطعی ما دچار حادثه ش��د. عباسعلی 
مصدوم ش��د. بهمن عس��گری طلایی ما بود که بی 
جهت از دست رفت. دیس��ک احسان حدادی مشکل 
پی��دا کرد. تعدادی از مدال ه��ای قطعی ما از دست 
رفت. وزنه برداری به خاطر مشکلات گذش��ته دچار 
چالش شد و با دو سهمیه به المپیک رفت و با وجود 
این موانع نتایجی که حاصل ش��د، قابل دفاع است و 
کارش��ناسان اذعان داشتند که بهترین نتیجه کیفی 

حاصل شد.
رییس کمیته ملی المپی��ک در مورد اعلام نشدن 
ارزیابی خ��ود از عملکرد فدراسیون ه��ا در المپیک 
توکیو گفت: چند جلسه جمع بندی عملکرد المپیک 
توکیو را انجام دادیم و حتما باید  جلسه ای بگذاریم 
و مس��اله را رسانه ای کنی��م اما کمیته ملی المپیک 
دنب��ال انتقام و تخریب فدراسیون ها نیس��ت. توکیو 
پایان دنیا نیس��ت و نباید باعث شود به واسطه آن از 
برخ��ی فدراسیون ها انتقام بگیریم. باور دارم که باید 
از هر شکستی، پیروزی جدیدی خلق کنیم. تکواندو 
از بح��ران المپیک خارج و وارد فضای جدید ش��د و 
تیم جدیدی که پولادگر به نمایش گذاش��ت، شانس 
کس��ب کرسی ه��ای بهتر  در آسی��ا دارد. با واکاوی 
شکس��ت ها باید مس��یر پیروزی را ایج��اد کنیم و با 

تخریب به جایی نمی رسیم.
صالحی امیری در مورد ارتباط با فدراسیون فوتبال 
در م��ورد تی��م امید تصری��ح کرد: ما ب��ا فدراسیون 
فوتبال هیچ اختلافی نداریم و در مس��یر همکاری و 
تلاش برای حضور تیم امید در المپیک آتی هستیم. 
تفاه��م نامه همکاری داریم و ب��ه قوت خودش باقی 
است اما کمیته در فرایند مسائل فنی تیم امید ورود 
نم��ی کند. ما با مشورت و هماهنگی، حمایت لازم را 
خواهیم داش��ت. از اول نسبت به عملکرد فدراسیون 
فوتبال خوش��بین بودم و هس��تم. فوتبال از اولویت 
ه��ای ورزش قهرمانی است چ��ون جوانان زیادی به 

آن گرایش دارند.

نای�ب قهرمان پ�رورش اندام جهان از رش�د بی روی�ه و بدون 
ضابطه مصرف داروهای تقلبی در باش�گاه های بدنس�ازی انتقاد 
کرد و گفت: برخی مربیان با جان ورزشکارانی که می خواهند راه 

صدساله را یک شبه بروند بازی می کنند.
مرتض��ی مهراد عبدی ، درباره اعتراضات گس��ترده ب��ه نحوه قضاوت 
داوران در رقابت ه��ای انتخاب��ی تیم ملی پرورش ان��دام، اظهار کرد: این 
مس��ابقات از نظر برگزاری و سطح کیفی فوق العاده بود تا جایی که من 
به یاد نمی آورم در هیچ سالی شاهد رقابت هایی در این سطح بوده باشم. 

جا دارد از مسئولان برگزاری رقابت ها تشکر کنم.
نایب قهرمان مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۱۷ با تاکید بر عملکرد بسیار 
بد داوران در رقابت های انتخابی تیم ملی که باعث اعتراض ورزش��کاران 
ش��د، تصریح کرد: مس��ابقات از نظر داوری خیلی بد بود، رای ها جابجا 
می ش��د و اعمال نفوذ در آرا مش��هود بود. بدن هایی که در سطح جهانی 
عنوان داش��تند، قهرمان آس��یا و جهان بودند و کارت حرفه ای داشتند، 
خیل��ی راحت اوت ش��دند. متاس��فانه رای داوران تناق��ض زیادی با هم 
داشت. وقتی در فضای مجازی بر روی تعدادی از ورزشکاران مانور داده 
می ش��ود، داوران هم تحت تاثیر قرار م��ی گیرند و همانطور که در این 
مسابقات شاهد بودیم به جای اینکه به بدن های زیبا رای بدهند، بیشتر 

به اسم ها رای دادند.
وی با بیان اینکه س��طح داوری بدنس��ازی ایران همطراز با جایگاه این 
رشته در ایران نیست، تصریح کرد: این مسابقات نشان داد سطح داوری 
ما در چه وضعیت بدی قرار دارد. ورزش��کاران زیادی هس��تند که با این 

اتفاق��ات دیگ��ر قصد ندارند در ایران مس��ابقه  بدهن��د و می خواهند در 
کشورهای دیگر در مسابقات شرکت کنند. همه دوست داریم ملی پوش 
ش��ویم و پرچم کش��ورمان را در میادین مختلف به اهتزاز دربیاوریم اما 
نحوه قضاوت داوران و برخی اقدامات نس��نجیده باعث دلس��ردی خیلی 

از ورزشکاران شد.
عبدی در ادامه درباره گس��ترش بی رویه مص��رف داروهای تقلبی در 
بین ورزش��کاران نوجوان و جوان رشته بدنسازی و عوارض خطرناک این 
کار، گفت: متاس��فانه در میان بی توجهی مسئولان ذیربط، ورزشکاران از 
مکمل های دارویی غیراس��تاندارد و تقلبی اس��تفاده بی رویه دارند. ۲۳ 
س��ال اس��ت در این رش��ته فعالیت دارم، قطعا یک ورزشکار باید ۵ تا ۷ 

سال زحمت بکشد و به صورت مستمر تمرین کند و در کنار آن با برنامه 
غذایی درس��ت، از مکمل های اس��تاندارد نیز زیر نظ��ر متخصصان بهره 
ببرند. الان جوانان ما چش��م بس��ته خودش��ان را در اختیار برخی مربی 
نماها قرار می دهند و بخاطر ناتوانی در پرداخت هزینه های س��نگین، از 
داروهای غیر اس��تاندارد زیادی اس��تفاده می کنند به نحوی که به نوعی 
به مصرف مکمل و دارو اعتیاد پیدا می کنند و سلامتی شان نیز بصورت 

جدی به خطر می افتد.
وی ادامه داد: با این اوضاع اس��فبار مصرف داروهای تقلبی و اقدامات 
نس��نجیده برخی مربیان، قطعا شاهد اتفاقات ناگواری در بدنسازی ایران 
خواهیم بود. جوانان بدون اینکه زیر نظر پزش��ک باش��ند و چکاپ های 
لازم را بدهن��د، انواع و اقس��ام داروهایی که ع��وارض جبران ناپذیری بر 
روی س��لامتی بدنش��ان دارد را به خیال داش��تن بدنی زیبا مصرف می 
کنند. تغذیه و اس��تفاده درس��ت و علمی از مکمل های استاندارد، سهم 
زیادی در پرورش یک ورزش��کار دارد اما خیلی از ورزشکاران می گویند 
اول باید داور مصرف کنم و بعد ورزش��کار ش��وم. قرار نیست همه در هر 
ورزش��ی مسابقه بدهند و حرفه ای ش��وند. کاش برخی مربیان ما به این 
باور برس��ند که هر کس��ی نباید به هر ش��کلی حرفه ای ش��ود و راه صد 
س��اله را یک شبه برود. اصل ورزش باید بر پایه حفظ سلامتی ورزشکار 
باش��د. مکمل های تقلبی در بازار زیاد ش��ده و از آنجا که بیشتر جوانان 
م��ا توانای��ی پرداخت پول زیاد ب��رای مکمل های اصل��ی را ندارند رو به 
 مکمل ه��ا و داروهایی تقلبی آورده اند که ع��وارض جبران ناپذیری برای 

سلامتی آن ها دارد.

عبدی:برخیمربیانبدنسازیباجانورزشکارانبازیمیکنند

کمیته دنبال انتقام گرفتن از فدراسیون ها نیست
صالحیامیری:

چه کسی سرمربی تیم ملی والیبال لهستان خواهد شد؟مشتاقی: محمد علی گرایی عجول  کشتی می گیرد

پیشکس�وت کش�تی فرنگی ایران گف�ت: محمدعلی 
گرای�ی شایس�تگی رس�یدن به م�دال ط�ای جهان و 
المپیک را دارد اما عجول کش�تی می گیرد که باید این 

نقیصه را برطرف کند. 
بهرام مش��تاقی در حاش��یه مراس��م تجلیل از پیشکسوتان 
ورزش در مورد نتایج کشتی  در قهرمانی جهان بیان کرد: نمی 
خواهم ارزش تیم را کم کنم اما اصولاً تیم های ما در مسابقات 
جهانی بعد از المپیک خوش درخشیدند. نفرات خوبی در آزاد 
و فرنگی داریم. تیم فرنگی بعد از المپیک ریو پوست انداخته و  تیم جوان و آینده داری است و فکر می 
کنم در بازی های المپیک ۲۰۲۴ فرانسه به  رکوردی که در لندن زدیم دست یابیم. تیم فرنگی منسجم 

و تازه اول کار است و برای کشور ما افتخار آفرین خواهد بود. 
مشتاقی در مورد کسب مدال در سنگین وزن توسط علی اکبر یوسفی گفت: ما در سنگین وزن جهان 
و المپیک سابق مدال طلا نداشتیم و یک مدال برنز  توسط بشیر باباجان زاده  داشتیم.  اکنون دو دلاور 
خوب به نام  علی اکبر یوسفی و میرزازاده داریم به نظرم ارزش مدال یوسفی خیلی بالاست و او ستاره 

ایران در مسابقات جهانی بوده است.  
پیشکسوت کشتی فرنگی ایران در مورد اینکه محمد علی گرایی با وجود فن های زیبایی که می زند 
اما در المپیک و قهرمانی جهان نتوانس��ت به مدال طلا برس��د، تصریح کرد: با او خیلی صحبت کردم و 
محمدعلی عجول وار کش��تی می گیرد و این دقیقا برعکس برادرش محمدرضا اس��ت که بس��یار آرام و 
خونس��رد کار می کند محمد علی س��ه مرتبه خودش را به سکوی سوم جهان رسانده است اما استحقاق 

گرفتن مدال طلا را دارد و امیدوارم این نقیصه را برطرف کند. 
مشتاقی در مورد نحوه کشتی گرفتن محمدرضا گرایی و اینکه به نظر می رسد حریفان دیگر دستش 
را خوانده باشند، گفت: محمدرضا طلای جهان و المپیک را گرفت اما فکر نکنید،  نقیصه ندارد. او باید 
کار کند چون برخی وقت ها فن بالا می خورد. یک مقدار در مسابقات جهانی خدا هم کمک کرد وگرنه 
محمدرضا ممکن بود طلا نگیرد  طلا نگیرد اما شایس��تگی زیادی دارد و اگر بخواهد در کش��تی بماند 

می تواند رکورد خوبی از خود به جا بگذارد مانند کوردی که حمید سوریان داشت.

رسانه های لهس�تانی خبر دادند که ممکن است میخال 
وینیارسکی، سرمربی تیم ملی والیبال لهستان شود.

هنوز مشخص نیست چه کسی جانشین ویتال هینن به عنوان 
س��رمربی تیم ملی لهس��تان انتخاب خواهد شد. در جدیدترین 
اخبار منتش��ر ش��ده توس��ط رس��انه های لهس��تانی نام میخال 
وینیارس��کی در میان نامزدهای هدایت تیم ملی والیبال مردان 

لهستان دیده می شود.
میخال وینیارس��کی در واکنش به این که آیا احساس می کند 
آماده هس��ت تا هدایت لهستانی را برعهده بگیرد یا خیر؟ پاسخ 

داد: بله، من احساس آمادگی می کنم اما تصمیم با من نیست. گفته می شود که وینیارسکی در گذشته بابت 
هدایت لهس��تانی ها با رییس فدراس��یون این کشور صحبت های خود را انجام داده است. هم چنین رسانه های 

لهستانی خبر داده که هنوز وینیارسکی هیچ پیشنهاد رسمی دریافت نکرده است.
کاندی��دای هدایت تیم ملی والیبال لهس��تان در مصاحبه ب��ا Sportowy گفت: همه زندگی من چالش 
اس��ت. من به عنوان یک پس��ر پانزده ساله آرزو داش��تم در تیم ملی لهستان بازی کنم و به حقیقت پیوست. 
وقتی مربی ش��دم آرزو داش��تم که زمانی تیم ملی را هدایت کنم. آیا احساس می کنید آماده هستم؟ بله، من 

احساس آمادگی می کنم، اما تصمیم با من نیست.
وینیارسکی از سال ۲۰۱۷ تا سال ۲۰۱۹ هدایت اسکرا بلخاتوف در لیگ لهستان را برعهده داشت.

باتوجه به این که هینن موفق نشد در بازی های المپیک عملکرد خوبی داشته باشد، رسانه های لهستانی در 
گذشته از جدایی او خبر داده بودند. پیش از این اطلاعاتی منتشر شد که قرار است  آندره آ آناستازی ایتالیایی 
دوباره سرمربی تیم ملی لهستان شود. آناستازی در سال های ۲۰۱۱ تا ۲۰۱۳ مربی تیم ملی والیبال لهستان 
ب��ود. در آن زم��ان او طلای لیگ جهانی، نقره جام جهانی و برنز قهرمانی اروپا را با لهس��تان به دس��ت آورد. 
باتوجه به صحبت هایی که در رس��انه های والیبالی مطرح است کنار گذاشته شدن هینن تقریبا قطعی به نظر 

می رسد.
سباس��تین سویدرس��کی که چندی پیش رییس فدراسیون والیبال لهستان ش��د کار سختی برای انتخاب 
سرمربی تیم ملی والیبال لهستان دارد. رییس فدراسیون جدید والیبال لهستان در نظر دارد که  نیکولا گربیچ 
را برای هدایت تیم ملی والیبال لهستان انتخاب کند. حال باید دید که رییس فدراسیون جدید والیبال لهستان 

چه برنامه ای را برای آینده والیبال این کشور در نظر دارد.

وبینار آموزش�ی TMS برای مدی�ران و کاربران TMS باش�گاه های لیگ برتر 
فوتبال کشور برگزار شد.

ب��ا توج��ه به اهمیت موضوع آموزش و به روزرس��انی اطلاعات مدیران TMS باش��گاه 
های لیگ برتر، با پیگیری های مشترک روابط بین الملل فدراسیون فوتبال و محمد رضا 
کس��رایی، نماینده س��ازمان لیگ پس از برگزاری جلس��ات مورد نیاز و  انجام هماهنگی 
لازم با بخش TMS فیفا،   وبینار آموزش��ی آنلاین مدیران TMS باشگاه های لیگ برتر 
کش��ور در روزهای ۲۶ و ۲۷ مهرماه با حضور مدرس��ین فیفا و حقوقدانان ورزشی کشور 

برگزار شد.
لازم به توضیح اس��ت، این وبینار از روز )دوش��نبه ۲۶ مهرماه( توسط حسن کامرانی فر، 
  TMS سرپرست دبیرکلی افتتاح شد. در ادامه آنابل بلزونسه، مدیر آموزش و پشتیبانی

فیف��ا و اولاجید اوجوو، مش��اور حقوقی و تطبیق قوانین فیفا، در مورد نحوه اس��تفاده از 
TMS و قوانین و مقررات جاری حاکم، اطلاعات و توضیحات لازم را به شرکت کنندگان 
در جلسه ارائه کردند. در پایان روز اول وبینار جلسه پرسش و پاسخ برگزار و نمایندگان 

فیفا به پرسش های شرکت کنندگان در جلسه پاسخ دادند.
همچنین در روز دوم این وبینار آموزشی با توجه به اهمیت موضوع آگاهی از نحوه عقد 
قرارداد با بازیکنان حرفه ای فوتبال، الزاماتی که می بایس��ت از س��وی باشگاه های فوتبال 
در ق��رارداد بازیکنان حرفه ای فوتبال مورد توجه قرار گیرد توس��ط روزبه وثوق احمدی 
از حقوقدانانان بین المللی ورزش��ی و وکیل معتمد فیفا تدریس ش��د و در ادامه جلس��ه 
پرس��ش و پاس��خ مرتبط با این بحث برگزار و به سوالات شرکت کنندگان در این زمینه 

پاسخ داده شد.

وبینارآموزشی
TMSبرای
باشگاههای
لیگبرترفوتبال
برگزارشد


